

**HONG KONG DANCE ALLIANCE**  
**MEMBERSHIP RENEWAL FORM**  
香港舞蹈聯盟 續會申請表

**1. MEMBER'S INFORMATION 會員資料**

<b>Membership No. 會員編號</b>	
<b>Name 姓名</b>	

**2. UPDATED MEMBER'S INFORMATION 更新會員資料 (if applicable 如適用)**

<b>Name 姓名</b>	(中文)
	(English)
<b>Organization 所屬團體</b>	
<b>Position 職位</b>	
<b>Contact no. 聯絡電話</b>	
<b>Email 電郵</b>	
<b>Correspondence Address 通訊地址</b>	

**3. MEMBERSHIP CATEGORY 會籍**

- Individual 個人會員 (HK\$200/year 年)
- Lifetime Individual 永久個人會員 (HK\$2,000)
- Organization 團體會員 (HK\$600/year 年)
- Permanent Organization 永久團體會員 (HK\$6,000)
- Student 學生會員\* (HK\$50/year 年)

**4. PAYMENT METHOD 付款方式**

- By Bank / ATM Transfer 銀行／櫃員機轉帳**

Please transfer the amount to our Bank of East Asia account and email the deposit receipt together with a completed membership application form to us.

請轉帳有關金額至本會東亞銀行戶口，並將銀行存款單據及已填妥之會員申請表電郵予本會  
*Bank Account Number 銀行戶口號碼：015-270-68-014108 Email 電郵：[admin@hkdanceall.org](mailto:admin@hkdanceall.org)*

- By Cheque 支票**

Please mail a crossed cheque payable to 'Hong Kong Dance Alliance Limited', together with a completed membership application form to the Hong Kong Dance Alliance office: Unit E1, 10/F, Shing Hing Commercial Building, 21-27 Wing Kut Street, Sheung Wan, Hong Kong

請將劃線支票（抬頭為「Hong Kong Dance Alliance Limited」）連同已填妥之會員申請表郵寄至香港舞蹈聯盟辦公室：香港上環 21-27 號永吉街誠興商業大廈 10 樓 E1 室

- By Cash 現金**

Please make an appointment to visit our office during 9:30am - 6:30pm, Monday to Friday.

請提前預約並於辦公時間內（星期一至五早上 9:30 至下午 6:30）親臨香港舞蹈聯盟辦事處付款

- I have read and accepted the terms and conditions stated on Page 2 of this membership application form. 本人已閱讀並同意此會員申請表第二頁內所述的條款及細則。
- I understand the membership is subject to the approval and official confirmation of the Hong Kong Dance Alliance. 本人明白會員資格須由香港舞蹈聯盟批准及確認。

Signature 簽署：\_\_\_\_\_

Date 日期：\_\_\_\_\_

## HONG KONG DANCE ALLIANCE MEMBERSHIP BENEFITS

### 香港舞蹈聯盟會員優惠

(1/7/2021 – 30/6/2022)

- **30% discount on standard tickets of productions presented by Hong Kong Dance Alliance**  
七折購買香港舞蹈聯盟主辦的演出正價門票
- **30% discount on enrollment to events presented by Hong Kong Dance Alliance**  
七折參加香港舞蹈聯盟主辦的活動
- **Free postage of *dance journal/hk* within Hong Kong**  
本地寄贈《舞蹈手札》
- **20% discount on standard tickets of Hong Kong Dance Company productions through URB TIX**  
八折購買香港舞蹈團製作的演出正價門票  
(限經城市售票網發售的製作)
- **Special discount on specified activities of Hong Kong Dance Company**  
參與香港舞蹈團指定活動可享有特別優惠
- **Discounted price of HK\$150 per ticket for each purchase of 2 standard tickets or more of E-Side Dance Company productions through URB TIX**  
(excluding finale performances of courses)  
凡經城市售票網購買兩張或以上東邊舞蹈團製作的正價門票可享每張優惠價 HK\$150  
(舞蹈課程總結演出除外)
- **15% discount on standard tickets of R&T productions through URB TIX**  
八五折購買 R&T 製作的演出正價門票  
(限經城市售票網發售的製作)
- **10% discount on standard tickets of Hong Kong Ballet productions (excluding co-presented productions)**  
九折購買香港芭蕾舞團製作的演出正價門票  
(聯合主辦節目除外)
- **10% discount on ticket purchase of City Contemporary Dance Company local productions through URB TIX**  
(excluding co-presented productions)  
九折購買城市當代舞蹈團本地製作的演出門票  
(聯合主辦節目除外)
- **10% discount on enrollment of City Contemporary Dance Company Dance Centre Dance Courses or 5% discount for Children Dance Courses**
  - This offer cannot be used in conjunction with any other promotions
  - The offer is not applicable to monthly pass, “Special Courses”, “Flexicoupon”, “Morning Class Series”, “Short Courses” & “Summer Dance Training”  
九折報讀城市當代舞蹈團中心舞蹈課程及九五折報讀其兒童舞蹈課程
  - 此優惠不可與其他優惠項目同時使用
  - 不適用於月票、「靈活套票」、「特別課程」、「早晨系列」、「短期課程」及「暑期舞蹈訓練班」
- **10% discount on International Association of Theatre Critics (HK) publications (for direct ordering with IATC only)**  
九折購買國際演藝評論家協會(香港分會)出版刊物  
(限直接向 IATC 購買)
- **10% discount on enrollment to International Association of Theatre Critics (HK) courses and workshops (for direct enrolment with IATC only)**  
九折報讀國際演藝評論家協會(香港分會)課程  
(限直接向 IATC 報讀)
- **10% discount on International Association of Theatre Critics (HK) online shop (excluding selected discount packages and items)**
  - 九折購物優惠於國際演藝評論家協會(香港分會)網店(精選套裝及商品除外)

### TERMS AND CONDITIONS 條款及細則

- Members must present their membership cards to enjoy ticket discounts.  
會員必須出示有效會員證方可享用門票優惠。
- Annual membership starts on 1 July every year and expires on the following 30 June (not applicable for permanent members).  
會籍有效期限為每年的 7 月 1 日至翌年的 6 月 30 日(永久會員則不在此列)。
- All benefits are subject to changes and/or discontinuation. Please refer to the website [www.hkdanceall.org](http://www.hkdanceall.org) for the latest information.  
會員優惠有機會更改或終止。請留意網站 [www.hkdanceall.org](http://www.hkdanceall.org) 上公佈之最新資訊。
- All rights reserved by Hong Kong Dance Alliance Limited.  
香港舞蹈聯盟有限公司將保留最終權利。

### ENQUIRIES 查詢

T: (852) 2267 6631

E: [admin@hkdanceall.org](mailto:admin@hkdanceall.org)